

Rules for the Printing and Copying Service

Summary of Changes

(Last updated on 26/07/2022)

ICTO-ACTS.04/201209/002.r01	ICTO-ACTS.04/201209/002.r02	Justification
<p>4.2 購買限額或使用澳門通收費打印及影印服務</p> <p>若學生用完試用限額，且需使用大學的打印機作打印或影印，他們便要購買限額，方可繼續使用打印和影印服務。</p> <p>學生可利用澳大電子錢包、澳門通或銀聯閃付，透過資訊服務站自助購買打印限額。購買限額是可即時生效及沒有銀碼限制。學生亦可選用澳門通收費打印及影印服務。</p> <p>4.2 Purchase of Additional Printing Quota or Use MACAU Pass Enabled Printing and Copying Service</p> <p>If students have used up their trial quota and want to print or copy more pages, they need to pay for the extra printing and copying.</p> <p>Students can buy additional printing quota by using their UM E-purse, MACAU Pass or Quickpass through our Kiosks. The new purchased quota will take effect immediately right after the purchase. There is no limitation on the amount of quota purchasing. Alternatively, student can choose to use MACAU Pass enabled photocopier for printing and copying.</p>	<p>4.2 購買限額或使用澳門通收費打印及影印服務</p> <p>若學生用完試用限額，且需使用大學的打印機作打印或影印，他們便要購買限額，方可繼續使用打印和影印服務。</p> <p>學生可利用澳大電子錢包澳門通或銀聯閃付，透過資訊服務站自助購買打印限額。購買限額是可即時生效及沒有銀碼限制。學生亦可選用澳門通收費打印及影印服務。</p> <p>4.2 Purchase of Additional Printing Quota or Use MACAU Pass Enabled Printing and Copying Service</p> <p>If students have used up their trial quota and want to print or copy more pages, they need to pay for the extra printing and copying.</p> <p>Students can buy additional printing quota by using their UM E-purse, MACAU Pass or Quickpass through our Kiosks. The new purchased quota will take effect immediately right after the purchase. There is no limitation on the amount of quota purchasing. Alternatively, student can choose to use MACAU Pass enabled photocopier for printing and copying.</p>	<ul style="list-style-type: none">根據財務管理委員會決議編號 FMC/003/0014/2022 有關終止澳大學生電子錢包服務，刪除“澳大電子錢包”。 <p>In accordance with FMC decision no. FMC/003/0014/2022, remove “UM E-purse” as it is terminated.</p>